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Protokół nr 14/2016 

posiedzenia 

Zarządu Powiatu w Białogardzie 

w dniu 9 maja 2016 r., w godz. 9
00

 – 13
55 

w Starostwie Powiatowym w Białogardzie 
 

W posiedzeniu uczestniczyły osoby wykazane na liście obecności, co przedstawia   

załącznik nr 1.  
Posiedzenie Zarządu Powiatu rozpoczął Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda  

i zaproponował następujący porządek obrad: 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie realizował następujący porządek obrad: 

 

1. Zapoznanie z  proponowanym porządkiem posiedzenia Zarządu Powiatu. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Zarządu. 

3. Zatwierdzenie  projektu organizacji Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Tychowie na 

rok szkolny 2016/2017. 

4. Zatwierdzenie  projektu organizacji Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Białogardzie 

na rok szkolny 2016/2017. 

5. Zatwierdzenie  projektu organizacji Liceum Ogólnokształcącego w Białogardzie na rok 

szkolny 2016/2017. 

6. Zatwierdzenie  projektu organizacji Zespołu Szkół Specjalnych  w Białogardzie  na rok 

szkolny 2016/2017. 

7. Zatwierdzenie projektu organizacji Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego   

w Podborsku na rok szkolny 2016/2017. 

8. Zatwierdzenie projektu organizacji Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej   

w Białogardzie na rok szkolny 2016/2017. 

9. Zatwierdzenie aneksu nr 6 do organizacji Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych  

w Białogardzie na rok szkolny 2015/2016. 

10. Zatwierdzenie aneksu nr 2 do organizacji Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej   

w Białogardzie na rok szkolny 2015/2016. 

11. Wniosek  Prywatnego Centrum Edukacyjnego „Szkoły Sukces” w Białogardzie  

w sprawie zwiększenia dotacji od maja 2016 dla ucznia I Liceum Ogólnokształcącego  

z orzeczeniem poradni do kształcenia specjalnego.  

12. Wniosek PFE ”Scholar” w Białogardzie w sprawie wyrównania dotacji za rok 2015 na 

uczniów Prywatnego Studium „Scholar”.  

13. Wezwanie do usunięcia  naruszenia prawa w zakresie uchwały Nr XIV/90/2015 Rady 

Powiatu w Białogardzie z dnia 28 grudnia 2015 roku w sprawie trybu udzielania 

i rozliczania dotacji z budżetu Powiatu oraz zakresu kontroli prawidłowości ich 

wykorzystania dla niepublicznych szkół o uprawnieniach szkół publicznych i placówek 

niepublicznych. 

14. Wykaz nieruchomości przeznaczonych do sprzedaży w drodze przetargu ustnego 

nieograniczonego, położonych przy ul. Muzycznej w Białogardzie. 

15. Ogłoszenie o siódmym przetargu ustnym nieograniczonym na sprzedaż nieruchomości, 

położonych przy ul. Niemena, Nalepy i Zwycięstwa w Białogardzie.  

16. Wniosek Regionalnego Centrum Medycznego w Białogardzie Sp. z o.o. w sprawie 

wyrażenia zgody na wydzierżawienie na rzecz Centrum Dializa Sp. z o.o. budynku 

laboratorium, położonego na działce gruntu nr 219/18, obr. 011 m. Białogard, przy ul. 

Szpitalnej.  
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17. Zaopiniowanie wniosku o wydanie decyzji zatwierdzającej podział działki nr 23/2, obr. 

004 m. Białogard, przy ul. Kołobrzeskiej.   

18. Stanowisko Prezesa RCM w Białogardzie Sp. z o.o. w sprawie udostępnienia umowy 

dzierżawy. 

19. Stanowisko Prezesa Centrum Dializa Sp. z o.o. w sprawie udostępnienia umowy 

dzierżawy. 

20. Wniosek Dyrektora Programu SOS Wiosek Dziecięcych Karlino w sprawie 

wprowadzenia zmian do umowy z dnia 28 sierpnia 2012 roku w związku ze zmianami 

organizacyjnymi. 

21. Aneks do umowy z dnia 28 sierpnia 2012 roku w sprawie powierzenia realizacji zadania 

z zakresu wspierania rodziny i systemu pieczy zastępczej pod nazwą: „Prowadzenie 

placówki opiekuńczo-wychowawczej typu rodzinnego zapewniającej dziecku 

całodobową opiekę i wychowanie”. 

22. Wniosek o zatwierdzenie proponowanych wysokości dofinansowań zawartych  

w wystąpieniach (wnioskach) beneficjentów programu  oraz umów  w ramach realizacji  

przez Powiat Białogardzki na podstawie umowy nr AS/000010/16/D  oraz aneksu nr 9  

z dnia 14 marca 2016 r. pilotażowego programu PFRON „Aktywny Samorząd”. 

23. Projekty umów z beneficjentami Programu Aktywny Samorząd – Moduł II – pomoc  

w uzyskaniu wykształcenia na poziomie wyższym. 

24. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Białogardzie zmieniającej uchwałę 

Nr 30/2016 z dnia 28 kwietnia 2016 roku w sprawie ustalenia wysokości kwoty 

stanowiącej 50% wysokości kwoty przewidzianej w części oświatowej subwencji 

ogólnej otrzymanej przez Powiat Białogardzki, wypłacanej na ucznia szkoły policealnej 

dla dorosłych kształcącego się w zawodzie medycznym w szkołach niepublicznych 

o uprawnieniach szkół publicznych w 2016 roku. 

25. Sprawy różne. 

 

 

 

Ad.1 

Zarząd Powiatu w Białogardzie zapoznał się z proponowanym porządkiem 

obrad. 

 

 

Ad.2 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie przyjął protokół nr 13/2016  

z posiedzenia Zarządu w dniu 29 kwietnia 2016 roku. 

 

 

Ad.3  

  *Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Turystyki i Promocji – Ewa Popławska  

poinformowała, że w obecnym roku szkolnym Gimnazjum w Powiecie Białogardzkim 

ukończy 360 uczniów. Stwierdziła, że z roku na rok jest coraz mniej absolwentów 

gimnazjum. Dodała, że nie wszyscy gimnazjaliści skorzystają z ofert złożonych przez szkoły 

prowadzone przez Powiat Białogardzki.  

 **Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Turystyki i Promocji – Ewa Popławska 

zapoznała członków Zarządu z projektem organizacji Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych  

w Tychowie na rok szkolny 2016/2017, co przedstawia załącznik nr 2 do niniejszego 

protokołu.  Poinformowała, że w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych w Tychowie na rok 

szkolny 2016/2017 zaplanowano:  
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 liczba oddziałów -  6, w tym: 2 oddziały klas pierwszych LO po 30 uczniów, 

 liczba uczniów ogółem 187, w tym: 60 uczniów klas I, 

 liczba godzin dydaktycznych 534, w tym: obowiązkowych 330, ponadwymiarowych – 

36 i niepełnowymiarowe –168,  

 etaty pedagogiczne – 25,18, 

 godziny wychowawcze w internacie – 240, 

 pracownicy administracji i obsługi – 12 etatów, w tym: 4 etaty administracji i 8 etatów 

obsługi. 

Poinformowała, że planowany jest nabór do 2 oddziałów klas pierwszych Liceum 

Ogólnokształcącego: klasa policyjna i klasa wojskowa. Oświadczyła, że nie został 

zaplanowany nabór do klasy pierwszej Zasadniczej Szkoły Zawodowej. Poinformowała,   

że w internacie  zaplanowano 152 miejsca dla wychowanków.   

Dyrektor Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Tychowie – Józef Grabarczyk 

poinformował, że w związku z brakiem naboru do Zasadniczej Szkoły Zawodowej nie będzie 

praktykantów w kuchni. Dodał, że praktykanci pomagali w ramach praktyk  

w przygotowywaniu posiłków. W związku z powyższym jest zmuszony do zwiększenia  

o dwa etaty w obsłudze - zatrudnienia dwóch kucharek. Ponadto poinformował, że jedna pani 

kucharka przechodzi na emeryturę.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapytał, czy szkoła utrzyma się w budżecie do końca 

roku. 

Dyrektor Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Tychowie – Józef Grabarczyk 

poinformował, że szkole zabraknie do końca roku budżetowego 63.814 zł, w tym:  

41.358,50 zł na nagrody jubileuszowe i 22.455,97 zł na urlop na poratowanie zdrowia. 

Członek Zarządu - Bogusław Stanczewski zapytał, czy jest możliwość zmniejszenia opłat  

za wodę i ścieki, które są odprowadzane do gminy. Stwierdził, że uczniowie zamieszkujący  

w internacie są czasowo zameldowani i powinna obejmować ich dopłata do wody. 

Dyrektor Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Tychowie – Józef Grabarczyk 

poinformował, że to jest w gestii Burmistrza Tychowa.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poprosił dyrektora, aby wystąpił z wnioskiem  

do Burmistrza Tychowa o potraktowanie mieszkańców internatu jako mieszkańców gminy  

w celu uzyskania dopłaty do 1 m
3
 dostarczanej wody i 1 m

3
 odprowadzanych ścieków 

zgodnie z obowiązującym prawem miejscowym. 

Członek Zarządu – Bogusław Stanczewski zapytał, ilu nauczycieli otrzymało zmniejszoną 

liczbę godzin. 

Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Turystyki i Promocji – Ewa Popławska  

poinformowała, że  na podstawie projektu organizacji szkoły siedmioro nauczycieli będzie na 

wypowiedzeniu warunków pracy na podstawie art. 22 Karty Nauczyciela. 

Starosta Białogardzki - Tomasz Hynda po krótkiej dyskusji zgłosił wniosek o zatwierdzenie 

projektu organizacji Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Tychowie na rok szkolny 

2016/2017. Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie członkom Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie zatwierdził projekt organizacji Zespołu 

Szkół Ponadgimnazjalnych w Tychowie na rok szkolny 2016/2017 pod warunkiem 

dokonania naboru do klas pierwszych. 
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Ad.4 

Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Turystyki i Promocji – Ewa Popławska zapoznała 

członków Zarządu z projektem organizacji Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych  

w Białogardzie na rok szkolny 2016/2017, co przedstawia załącznik nr 3 do niniejszego 

protokołu.  Poinformowała, że w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych w Białogardzie na rok 

szkolny 2016/2017 zaplanowano:  

 liczba uczniów ogółem 641 młodzieży w tym: 163 uczniów w klasach I, 24 uczniów  

w LO dla dorosłych, 

 liczba oddziałów -  25, w tym:  7 oddziałów klas I, 

 liczba godzin dydaktycznych – 948,  

 etaty pedagogiczne – 45,96, w tym: 4,29 nauczyciele kontraktowi, 9,62 nauczyciele 

mianowani i 32,05 nauczyciele dyplomowani.  

Poinformowała, że planowany jest nabór do 7 oddziałów klas pierwszych na 144 uczniów: 

 2 klasy ZSZ – 48 uczniów, 

 1 klasa Technikum Informatyczne – 24 uczniów, 

 1 klasa Technikum Mechaniczno – Elektryczne – 37 uczniów, 

 1 klasa Technikum Obsługi Turystycznej – 30 uczniów,  

 1 klasa Technikum Ekonomiczne – 24, 

 2 klasy Szkoły Policealnej dla Dorosłych – Technik Administracji  i Technik 

Rachunkowości po 24 uczniów 

Następnie poinformował, że na podstawie projektu organizacji szkoły piętnastu nauczycieli 

będzie na wypowiedzeniu warunków pracy na podstawie art. 22 Karty Nauczyciela i jedna 

osoba otrzymała wypowiedzenie z pracy – za porozumieniem stron.  

Dyrektor Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Białogardzie – Danuta Kuklinowska 

poinformowała, że z końcem 2016 roku dwie osoby odchodzą na emeryturę. W sekretariacie 

zostanie jeden etat a w księgowości będą dwa etaty. W administracji zaplanowano 3 etaty a w 

obsłudze 5 etatów.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poprosił o przedstawienie sytuacji finansowej 

jednostki.  

Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Turystyki i Promocji – Ewa Popławska 

poinformował, że zaplanowane dochody i wydatki na płace wykonywane są zgodnie  

z harmonogramem. Wg przeprowadzonej analizy szkole zabraknie około 100.000 zł.  

Dyrektor Zespołu Szkół Zawodowych w Białogardzie – Danuta Kuklinowska oświadczyła, 

że szkole nie zabraknie środków finansowych. Następnie uzasadniła swoje stwierdzenie.  

Następnie odbyła się dyskusja dotycząca funkcjonowania Centrum Kształcenia Praktycznego. 

Starosta Białogardzki - Tomasz Hynda po krótkiej dyskusji zgłosił wniosek o zatwierdzenie 

projektu organizacji Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Białogardzie na rok szkolny 

2016/2017. Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie członkom Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie zatwierdził projekt organizacji Zespołu 

Szkół Ponadgimnazjalnych w Białogardzie na rok szkolny 2016/2017 pod warunkiem 

dokonania naboru do klas pierwszych. 
 

Od tej chwili w posiedzeniu Zarządu udział bierze pięciu członków Zarządu. 
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Ad.5. 

Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Turystyki i Promocji – Ewa Popławska zapoznała 

członków Zarządu z projektem arkusza organizacji Liceum Ogólnokształcącego  

w Białogardzie na rok szkolny 2016/2017, co przedstawia załączniki nr 4 do niniejszego 

protokołu. Poinformowała, że w Liceum Ogólnokształcącym w Białogardzie na rok szkolny 

2016/2017 zaplanowano: 

 liczba oddziałów – 9 w tym: 3 oddziałów klas pierwszych po 26 uczniów,  

 liczba uczniów - 215, w tym 78 uczniów w klasach I, 

 etaty pedagogiczne – 23,27, w tym: nauczycieli kontraktowych – 2,12, nauczycieli 

mianowanych – 4,77 i nauczycieli dyplomowanych 16,38 

 liczba godzin dydaktycznych – 422,17, w tym: obowiązkowych 164, 

ponadwymiarowych – 21,18 i niepełnowymiarowe – 236,99, 

 obsługa i administracja – 9 etatów, w tym: 5,5 etatów obsługi i 3,5 etatu administracji. 

Dodała, że  na podstawie projektu organizacji szkoły sześcioro nauczycieli będzie  

na wypowiedzeniu warunków pracy na podstawie art. 22 Karty Nauczyciela. Oświadczyła,  

że po przeprowadzonej analizie ze Skarbnik Powiatu szkole zabraknie na płace około  

150.000 zł.  

Członek Zarządu – Wojciech Potrzebowski zapytał, jakie Dyrektor ma możliwości do 

przekonania uczniów, aby złożyli podania do LO w Białogardzie. Zapytał również  

o atrakcyjność szkoły.    

Dyrektor Liceum Ogólnokształcącego w Białogardzie – Alicja Flis uważa, że oferta szkoły 

jest bardzo atrakcyjna, co jest udowadniane na każdym kroku. Oświadczyła, że podczas 

otwartych dni szkoły wszystkie trybuny były zapełnione młodzieżą. Młodzież z okolicznych 

wsi została dowieziona do szkoły. Podczas dni otwartych odbywały się liczne konkursy 

przedmiotowe dla młodzieży gimnazjalnej w celu uzyskania dodatkowych punktów. Szkoła 

promowana jest na stronie internetowej czy w lokalnych mediach. Oferta szkoły 

przedstawiana jest także podczas spotkań w gimnazjach. Rozmowy są prowadzone  

z młodzieżą i jednocześnie z ich rodzicami. Organizowane są uroczystości szkolne na które 

zapraszani są gimnazjaliści. Takich uroczystości zorganizowanych było około 40. Szkoła 

stara się, żeby nagrody były atrakcyjne. Stwierdziła, że zasadniczy problem słabego naboru to 

problem demograficzny. Stwierdziła, że absolwentów gimnazjum jest co z roku na rok coraz 

mniej a w  bieżącym roku jest ich mniej o 80 osób w stosunku do roku ubiegłego. 

Członek Zarządu – Bogusław Stanczewski zapytał, ile LO w Białogardzie otrzymało 

subwencji. 

Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Turystyki i Promocji – Ewa Popławska oświadczyła, 

ze na rok 2016 należna subwencja dla LO w Białogardzie wynosi 1.267.000 zł. Wydatki – 

plan szkoły – 1.961.000 zł.  

Członek Zarządu – Bogusław Stanczewski stwierdził, że do szkoły trzeba dokładać.  

Starosta Białogardzki - Tomasz Hynda po krótkiej dyskusji zgłosił wniosek o zatwierdzenie 

projektu organizacji Liceum Ogólnokształcącego na rok szkolny 2016/2017. Zgłoszoną 

propozycję poddał pod głosowanie członkom Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie zatwierdził projekt organizacji Liceum 

Ogólnokształcącego w Białogardzie na rok szkolny 2016/2017 pod warunkiem 

dokonania naboru do klas pierwszych. 
 

 

 

 

 



6 

 

Ad.6 
Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Turystyki i Promocji – Ewa Popławska zapoznała 

członków Zarządu z projektem arkusza organizacji Zespołu Szkół im. Jana Pawła II  

w Białogardzie na rok szkolny 2016/2017, co przedstawia załącznik nr 5 do niniejszego 

protokołu. Poinformowała, że jest to inny typ szkoły. Jest to szkoła bez dokonywanego 

naboru. Uczeń do szkoły może się zapisać w każdym okresie roku szkolnego. Warunkiem 

przyjęcia jest  przedstawienie aktualnego orzeczenia o kształceniu specjalnym. W ramach 

Zespołu Szkół Specjalnych w Białogardzie funkcjonuje  szkoła podstawowa, gimnazjum  

i szkoła specjalna przysposabiająca do pracy. Na rok szkolny 2016/2017 zaplanowano: 

  liczba oddziałów - 12, 

  liczba uczniów - 69, w tym: w szkole podstawowej – 35, w gimnazjum – 24, w szkole 

 przysposabiającej do pracy – 10, 

 liczba godzin dydaktycznych – 448,5, w tym: 361 obowiązkowych, 81,5 ponad- 

wymiarowych, 6 niepełnowymiarowych,  

 liczba etatów pedagogicznych – 22,33, w tym: nauczycieli kontraktowych – 4,33, 

nauczycieli mianowanych – 9 i nauczycieli dyplomowanych 9, 

 pracownicy administracji i obsługi – 6,5 etatu, w tym: 4 etatów obsługi i 2,5 etatu 

administracji. 

Poinformowała, że w stosunku do roku ubiegłego jest o 13 uczniów mniej. W związku  

z powyższym może mieć to wpływ na naliczenie subwencji oświatowej na rok przyszły. 

Stwierdziła, że spadkowa tendencja jest niepokojącą, ponieważ ma wpływ na budżet szkoły. 

Uważa, że dyrektor szkoły powinien pomyśleć o rozszerzeniu typów niepełnosprawności .  

Dyrektor Zespołu Szkół Specjalnych w Białogardzie – Jarosław Burzyński przedstawił 

Zarządowi informacje dotyczącą kształcenia i funkcjonowania szkoły. Oświadczył,  

że przybywa dzieci najtrudniejszych, które wymagają dodatkowej opieki.  

Starosta Białogardzki - Tomasz Hynda zapytał, czy szkoła zmieści się w budżecie do końca 

roku.  

Dyrektor Zespołu Szkół Specjalnych w Białogardzie – Jarosław Burzyński oświadczył,  

że szkoła powinna zmieścić się w budżecie. 

Członek Zarządu – Bogusław Stanczewski zapytał o nagrody jubileuszowe i odprawy 

przedemerytalne.  

Dyrektor Zespołu Szkół Specjalnych w Białogardzie – Jarosław Burzyński poinformował, 

że przewidywane są trzy nagrody jubileuszowe na około 20.000 zł.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda przedstawił Zarządowi koncepcję dotyczącą 

przeniesienia Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej do Zespołu Szkół Specjalnych. 

Uważa, że przedsięwzięcie to ułatwiłoby przepływ informacji pomiędzy rodzicem, poradnią  

a ofertą szkoły.  

Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Turystyki i Promocji – Ewa Popławska przedstawiła 

informację dotyczącą strony formalnej przeprowadzenia tego typu działania.  

 

W tej chwili odbyła się dyskusja. 

 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda po krótkiej dyskusji, zgłosił wniosek o pozytywne 

zatwierdzenie projektu organizacji Zespołu Szkół im. Jana Pawła II w Białogardzie na rok 

szkolny 2016/2017. Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie członkom Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie zatwierdził projekt organizacji Zespołu 

Szkół im. Jana Pawła II w Białogardzie na rok szkolny 2016/2017 pod warunkiem 

dokonania naboru. 

 



7 

 

 

Ad.7 

Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Turystyki i Promocji – Ewa Popławska zapoznała 

członków Zarządu z projektami arkuszy organizacji Młodzieżowego Ośrodka 

Wychowawczego oraz Gimnazjum w Podborsku na rok szkolny 2016/2017, co przedstawiają 

załączniki nr 6 i 7 do niniejszego protokołu. Poinformowała, że w Młodzieżowym Ośrodku 

Wychowawczym w Podborsku na rok szkolny 2015/2016 zaplanowano: 

 liczba oddziałów w gimnazjum – 3 po 16 osób, 

 grupy wychowawcze w ośrodku - 4 grupy po 12 osób 

 liczba godzin obowiązkowych w gimnazjum – 114,5, w tym: 6 obowiązkowych, 

1 ponadwymiarowych, 107,5 niepełnowymiarowych,  

 liczba godzin w MOW (internat) – 382, w tym: 236 obowiązkowych, 90 

ponadwymiarowych, 56 niepełnowymiarowych,  

 pracownicy administracji i obsługi MOW – 8 etatów (4 etaty administracji  

i 4 etatów obsługi), 

 liczba etatów pedagogicznych ogółem  – 19,92.  

Dyrektor Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Podborsku – Radosław Reich 

poinformował, że liczba wychowanków w Ośrodku jest zmienna w poszczególnych okresach 

roku. Dla przykładu podał, że na dzień 31 września 2015 r. (SIO) w Ośrodku przebywało 30 

wychowanków, a dzień 29 kwietnia br. 51 a na obecna chwilę 48. Stwierdził, że taki stan 

rzeczy podyktowany jest z różnych przyczyn np.: ucieczki, zmiana postanowienia sądu czy 

uzyskanie pełnoletniości.  

Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Turystyki i Promocji – Ewa Popławska 

poinformowała, że większość wychowawców ma 1,5 etatu. Ośmiu wychowawców jest 

zatrudnionych powyżej 1 etatu. Przypomniała Zarządowi, że dyrektor na poprzednim 

posiedzeniu Zarządu wnioskował o wyrażenie zgody na utworzenie dodatkowej klasy III  

w Gimnazjum Specjalnym przy MOW w Podborsku w nowym roku szkolnym 2016/2017.  

W związku z powyższym biorąc pod uwagę otwarcie dodatkowego oddziału w chwili obecnej 

w ośrodku wg wyliczeń Skarbnik będzie brakowało około 37.000 zł.   

Dyrektor Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Podborsku – Radosław Reich 

oświadczył, że problem polega na tym, że należy określić definicję wychowanka, kiedy uczeń 

staje się wychowankiem. W jego ocenie wychowanka należy wpisać do księgi w momencie 

skierowania do placówki. Oświadczył, że Ośrodek jest przygotowany na przyjecie 60 

wychowanków.  

Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Turystyki i Promocji – Ewa Popławska 

poinformowała, że rozporządzenie, które zostało zmienione i wchodzi w życie  

od 1 stycznia 2017 r. doprecyzowało, od kiedy jest wychowanek. W rozporządzeniu tym jest 

napisane, że wychowanek w momencie skierowania i wpisania do księgi wychowanków. 

Następnie wyraziła swoje obawy dotyczące zwiększenia ilości wychowanków do 60 osób.  

 

W tej chwili odbyła się dyskusja.  

 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda po krótkiej dyskusji zgłosił wniosek  

o zatwierdzenie projektów organizacji Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego  

w Podborsku na rok szkolny 2016/2017 pod warunkiem dokonania naboru. Zgłoszoną 

propozycję poddał pod głosowanie członkom Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie zatwierdził projekty organizacji 

Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Podborsku na rok szkolny 2016/2017 pod 

warunkiem dokonania naboru. 
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Od tej chwili w posiedzeniu Zarządu udział bierze czterech członków Zarządu. 

 

Ad.8 

Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Turystyki i Promocji – Ewa Popławska zapoznała 

członków Zarządu z projektem arkusza organizacji Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej 

w Białogardzie na rok szkolny 2016/2017 co przedstawia załącznik nr 8 do niniejszego 

protokołu. Poinformowała, że w Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej w Białogardzie na 

rok szkolny 2016/2017 zaplanowano: 

 etatów pedagogicznych – 11,6, 

 pracownicy administracji i obsługi – 5, w tym: administracja 3 i obsługa 2. 

 liczba godzin dydaktycznych – 222. 

Dodała, że placówce jest wakat na stanowisko dyrektora. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapytał, czy placówka zmieści się w budżecie  

do końca roku. 

Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Turystyki i Promocji – Ewa Popławska udzieliła 

pozytywnej odpowiedzi.   

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda po krótkiej dyskusji, zgłosił wniosek o pozytywne 

zatwierdzenie projektu organizacji Poradni Psychologiczno - Pedagogicznej w Białogardzie 

na rok szkolny 2016/2017. Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie członkom Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie zatwierdził projekt organizacji Poradni 

Psychologiczno - Pedagogicznej w Białogardzie na rok szkolny 2016/2017. 

 

 

 

Ad.9 

Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Turystyki i Promocji – Ewa Popławska zapoznała 

członków Zarządu z Aneksem Nr 6 do organizacji Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych  

w Białogardzie na rok szkolny 2015/2016, co przedstawia załącznik nr 9 do niniejszego 

protokołu.  

Starosta Białogardzki - Tomasz Hynda zaproponował zatwierdzenie w/w aneksu. Zgłoszoną 

propozycję poddał pod głosowanie członkom Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie zatwierdził Aneks Nr 6 Zespołu Szkół 

Ponadgimnazjalnych w Białogardzie na rok szkolny 2015/2016. 

 

 

 

Ad.10 

Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Turystyki i Promocji – Ewa Popławska zapoznała 

członków Zarządu z Aneksem Nr 2 do organizacji Poradni Psychologiczno - Pedagogicznej  

w Białogardzie na rok szkolny 2015/2016, co przedstawia załącznik nr 9 do niniejszego 

protokołu.  

Starosta Białogardzki - Tomasz Hynda zaproponował zatwierdzenie w/w aneksu. Zgłoszoną 

propozycję poddał pod głosowanie członkom Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie zatwierdził Aneks Nr 2 Poradni 

Psychologiczno - Pedagogicznej w Białogardzie na rok szkolny 2015/2016. 
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Ad.11 

Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Turystyki i Promocji – Ewa Popławska zapoznała 

członków Zarządu z treścią wniosku zgłoszonego przez Prywatne Centrum Edukacyjne 

„Szkoły Sukces” w Białogardzie w sprawie zwiększenia dotacji od maja 2016 dla ucznia  

I Liceum Ogólnokształcącego z orzeczeniem poradni do kształcenia specjalnego,  

co przedstawia załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.  Poinformowała, że subwencja 

oświatowa dla powiatu naliczana jest na bazie danych SIO stan na dzień 30 września 2015 r. 

Według danych w bazie SIO pani Alicja Wojciechowska wykazała 1 ucznia  

z niepełnosprawnością (waga P7- 9,50). Stwierdziła, że wskazana uczennica kontynuuje już 

naukę w szkole prowadzonej przez A. Wojciechowską. W dniu 18 kwietnia 2016 roku 

wpłynął wniosek o zwiększenie dotacji dodatkowo na 1 ucznia z wagą P4.  Jest to uczennica  

I LO, która została zapisana do Prywatnego Centrum Edukacyjnego „Szkoły Sukces” I LO,  

a od kwietnia 2016 roku przebywa w ośrodku Monar w Marianówku. Pani Alicja 

Wojciechowska jako organ prowadzący wystąpiła o wypłacenie dodatkowej dotacji na ucznia 

liceum ogólnokształcącego z wagą P4 ze względu na niedostosowanie społeczne 

nowoprzyjętej uczennicy. Oświadczyła, że jest to uczennica z orzeczeniem Poradni 

Psychologiczno – Pedagogicznej o potrzebie kształcenia specjalnego, która ma zalecone 

kształcenie specjalne na czas nauki w liceum ogólnokształcącym. Dodała, że Zespół 

Orzekający zalecił zastosować wobec niej kształcenie specjalne w młodzieżowym ośrodku 

wychowawczym o charakterze resocjalizacyjnym bez wskazania nauki w szkole 

ogólnodostępnej. W związku z powyższym brak jest podstawy do przyjęcia w/w uczennicy do 

szkoły ogólnodostępnej prowadzonej przez wnioskodawcę. Dodała, że może ona  

kontynuować naukę (zgodnie z aktualnym orzeczeniem o potrzebie kształcenia specjalnego) – 

jedynie w młodzieżowym ośrodku wychowawczym. Stwierdziła, że brak jest podstaw do 

dotowania w/w uczennicy, a tym bardziej do przyznania jej wagi P4.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zaproponował negatywne rozpatrzenie zgłoszonego 

wniosku. Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie członkom Zarządu.  

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie negatywne rozpatrzył zgłoszony wniosek. 

 

 

 

Ad.12 

Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Turystyki i Promocji – Ewa Popławska zapoznała 

członków Zarządu z treścią wniosku zgłoszonego przez PFE ”Scholar” w Białogardzie  

w sprawie wyrównania dotacji za rok 2015 na uczniów Prywatnego Studium „Scholar”,  

co przedstawia załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. Poinformowała, że Zarząd szkoły 

wnosi o wyrównanie dotacji na uczniów Studium „Scholar” w kwocie 20.502,61 zł. 

Oświadczyła, że Powiat ustalając stawkę dla uczniów szkół policealnych dla dorosłych  

na 2015 rok ustalił ją na podstawie szkoły publicznej policealnej Miasta Koszalina  

ze względu na to, że nie jest organem prowadzącym tego typu szkoły. Zarząd na posiedzeniu  

w dniu 11 marca br. ustalił w oparciu o dane z Koszalina stawkę dla uczniów szkół 

policealnych w wysokości 211,96 zł miesięcznie. Powiat wystosował pismo do Miasta 

Koszalina, że szkoła publiczna funkcjonującą na terenie Miasta jest szkołą bazową  

do ustalenia wydatków bieżących dla szkół niepublicznych funkcjonujących na terenie 

Powiatu w którym również poprosił o informacje w razie zmian w budżecie.  W dniu 11 maja 

br. Powiat otrzymał pismo z Miasta Koszalina z informacją o korekcie budżetu, która 

dotyczyła zmian w wydatkach bieżących publicznych szkół policealnych. Następnie została 

przygotowana korekta stawki dotacji na br. na kwotę 201,88 zł, którą Zarząd zatwierdził. 
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Oświadczyła, że Powiat nie otrzymał więcej żadnych informacji z Miasta Koszalina 

dotyczących zmian w budżecie. Następnie poinformowała, że ze stanowiska RIO  wynika,  

iż w przypadku braku szkoły danego typu lub rodzaju na terenie powiatu wysokość dotacji na 

ucznia ustala się na podstawie informacji uzyskanej z innej jednostki samorządu 

terytorialnego. Poinformowała, że PFE „Scholar” w Białogardzie w piśmie z dnia 12 kwietnia 

2016 roku wnosi, że z informacji na BIP Miasta Koszalina wynika, że dokonano czterokrotnie 

korekty budżetu. Stwierdziła, że Powiat nie otrzymał oficjalnej informacji a sam nie jest 

upoważniony do samodzielnego wyliczenia kwot miesięcznych wydatków ponoszonych  

w przeliczeniu na jednego ucznia w szkołach, dla których organem prowadzącym jest inna 

jednostka samorządu terytorialnego. Ponadto należy doprecyzować, że stawki dotacji na 

jednego ucznia w roku 2015 nie zmieniały się trzykrotnie. Do momentu ustalenia nowych 

stawek na rok 2015 dla ciągłości wypłacenia dotacji dla szkół niepublicznych obowiązywała 

stawka roku 2014 czyli kwota 224 zł miesięcznie (przyjęta również na podstawie szkół 

publicznych Miasta Koszalina). Natomiast wysokość stawki dotacji na rok 2015 została 

uchwalona przez Zarząd Powiatu dopiero w miesiącu marcu po otrzymaniu niezbędnej 

informacji z urzędu Miasta Koszalina po uchwaleniu budżetu Koszalina na rok 2015  

i wynosiła 211,96 zł miesięcznie i obowiązywała do momentu korekty tj. do czerwca 2015  

i wyniosła 201,88 zł miesięcznie. Stwierdziła, że w związku z powyższym bezzasadne jest 

stanowisko PFE „Scholar” w Białogardzie  w sprawie wyrównania dotacji za rok 2015 dla 

uczniów prywatnego Studium „Scholar” Białogardzie. Dodała, że stanowisko zostało 

uzgodnione z radcą prawnym Powiatu. 

Członek Zarządu – Bogusław Stanczewski zgodził się ze stanowiskiem Naczelnik.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zaproponował negatywne rozpatrzenie zgłoszonego 

wniosku. Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie członkom Zarządu.  

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie negatywne rozpatrzył zgłoszony wniosek. 

 

 

 

Ad.13 

Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Turystyki i Promocji – Ewa Popławska zapoznała 

członków Zarządu z wezwaniem do usunięcia  naruszenia prawa w zakresie uchwały  

Nr XIV/90/2015 Rady Powiatu w Białogardzie z dnia 28 grudnia 2015 roku w sprawie trybu 

udzielania i rozliczania dotacji z budżetu Powiatu oraz zakresu kontroli prawidłowości ich 

wykorzystania dla niepublicznych szkół o uprawnieniach szkół publicznych i placówek 

niepublicznych, co przedstawia załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie zapoznał się z przedstawioną informacją. 

 

Od tej chwili w posiedzeniu Zarządu udział bierze trzech członków Zarządu. 

Prowadzenie Zarządu przejął Wicestarosta. 

 

 

 

Ad.14 

p.o. Kierownik biura gospodarki nieruchomościami – Łukasz Piasecki zapoznał członków 

Zarządu z wykazem nieruchomości przeznaczonych do sprzedaży w drodze przetargu ustnego 

nieograniczonego, położonych przy ul. Muzycznej w Białogardzie, co przedstawia załącznik 

nr 13 do niniejszego protokołu.  
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Wicestarosta – Piotr Pakuszto zaproponował zatwierdzenie w/w wykazu. Zgłoszoną 

propozycję poddał pod głosowanie członkom Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie zatwierdził wykaz nieruchomości 

przeznaczonej do sprzedaży w drodze przetargu ustnego nieograniczonego, położonych 

przy ul. Muzycznej w Białogardzie w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 13  

do niniejszego protokołu. 

 

 

 

Ad.15 

p.o. Kierownik biura gospodarki nieruchomościami – Łukasz Piasecki zapoznał członków 

Zarządu z ogłoszeniem o siódmym przetargu ustnym nieograniczonym na sprzedaż prawa 

własności nieruchomości Powiatu Białogardzkiego, położonych w obr. 008 miasta Białogard, 

przy ul. Zwycięstwa, T. Nalep i C. Niemena  -  dziewięciu działek, co przestawia załącznik 

nr 14  do niniejszego protokołu.  

Wicestarosta – Piotr Pakuszto zaproponował pozytywne zaopiniowanie w/w ogłoszenia. 

Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie członkom Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie zatwierdził ogłoszenie o siódmym 

przetargu ustnym nieograniczonym na sprzedaż prawa własności nieruchomości 

Powiatu Białogardzkiego, położonych w obr. 008 miasta Białogard, przy ul. Zwycięstwa, 

T. Nalep i C. Niemena. 

 

 

 

Ad.16 

p.o. Kierownik biura gospodarki nieruchomościami – Łukasz Piasecki zapoznał członków 

Zarządu z treścią wniosku zgłoszonego przez Regionalne Centrum Medyczne Sp. z o.o.  

w Białogardzie w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie na rzecz Centrum Dializa  

Sp. z o.o. budynku laboratorium, położonego na działce gruntu nr 219/18, obr. 011 m. 

Białogard, przy ul. Szpitalnej, co przestawia załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 

Poinformował, że dzierżawa obejmowałaby okres od 1 kwietnia do 31 grudnia 2016 r. 

Wicestarosta – Piotr Pakuszto zaproponował pozytywne rozpatrzenie zgłoszonego wniosku. 

Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie członkom Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył zgłoszony wniosek. 

 

 

 

Ad.17 

p.o. Kierownik biura gospodarki nieruchomościami – Łukasz Piasecki zapoznał członków 

Zarządu z treścią wniosku zgłoszonego przez Powiat Białogardzki do Urząd Miasta Białogard 

w sprawie wydania decyzji zatwierdzającej podział działki nr 23/2, obr. 004 m. Białogard, 

przy ul. Kołobrzeskiej, co przestawia załącznik nr 16 do niniejszego protokołu.  

Wicestarosta – Piotr Pakuszto zaproponował pozytywne rozpatrzenie zgłoszonego wniosku. 

Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie członkom Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył zgłoszony wniosek. 
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Od tej chwili w posiedzeniu Zarządu udział bierze czterech członków Zarządu. 

Prowadzenie Zarządu przejął Starosta Białogardzki. 

 

 

Ad.18 

Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Rozwoju – Grzegorz Łysiak zapoznał członków 

Zarządu ze stanowiskiem zgłoszonym przez Regionalne Centrum Medyczne Sp. z o.o.  

w Białogardzie w sprawie udostępnienia umowy dzierżawy, co przestawia załącznik nr 17  

do niniejszego protokołu. Oświadczył, że Spółka RCM w dalszym ciągu podtrzymuje swoje 

stanowisko w przedmiocie braku zgody na udostępnienie treści umowy dzierżawy z dnia 22 

października 2015 r. W ocenie Spółki umowa zawiera w swojej treści szereg informacji 

stanowiących nie tylko tajemnicę przedsiębiorstwa w rozumieniu art. 11 ust. 4 ustawy  

o zwalczaniu nieuczciwej konkurencji, ale również stanowiących tajemnicę przedsiębiorcy  

w rozumieniu art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do informacji publicznej. Ponadto Spółka 

domaga się zachowania w tajemnicy wszelkich zapisów w/w umowy dzierżawy. 

Członek Zarządu – Bogusław Stanczewski oświadczył, że nie zgadza się z takim 

stanowiskiem. Wg radnego Prezes upublicznia informację w każdym miejscu np.: informacja 

dotyczącą dzierżawy na 30 lat powinna być objęta tajemnicą. Uważa, że zapisy umowy 

dotyczące np.: rozwiązania umowy jej zmiany powinny być ogólnie dostępną informacją. 

Stwierdził, że jeśli Prezes zawarł takie zapisy i próbuje je przestrzegać nie przemawia to do 

niego. Dodał, że stanowisko SKO nie było jednoznaczne jak opinia Prezesa. Zapytał, czy to 

pismo będzie podstawą do wydania decyzji. 

Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Rozwoju – Grzegorz Łysiak udzielił twierdzącej 

odpowiedzi. Poinformował, że pisma zostaną przesłane do SKO. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda uważa, że sprawa skończy się przed Wojewódzkim 

Sądem Administracyjnym. Oświadczył, że mając odmowne stanowiska obu stron w sprawie 

udostępnienia umowy dzierżawy nie może podjąć decyzji o jej ujawnieniu.  

 

W tej chwili odbyła się dyskusja.  

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie zapoznał się z przedstawioną informacją. 

 

 

Ad.19 

Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Rozwoju – Grzegorz Łysiak zapoznał członków 

Zarządu ze stanowiskiem zgłoszonym przez Centrum Dializa Sp. z o.o. w Sosnowcu 

w sprawie udostępnienia umowy dzierżawy, co przestawia załącznik nr 18 do niniejszego 

protokołu. Oświadczył, że Spółka CD nie wyraża zgody na ujawnienie treści umowy. Spółka 

stoi na stanowisku, że przedmiotowa umowa dzierżawy zawiera szereg informacji 

stanowiących tajemnicę przedsiębiorstwa, posiadających dla Spółki wartość gospodarczą,  

a których ujawnienie narażałoby Spółkę na poniesienie szkody. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie zapoznał się z przedstawioną informacją. 

 

 

Ad.20 

Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Rozwoju – Grzegorz Łysiak zapoznał członków 

Zarządu z treścią wniosku zgłoszonego przez Dyrektora Programu SOS Wiosek Dziecięcych 

Karlino w sprawie wprowadzenia zmian do umowy z dnia 28 sierpnia 2012 roku w związku 

ze zmianami organizacyjnymi, co przestawia załącznik nr 19 do niniejszego protokołu. 
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Wicestarosta – Piotr Pakuszto zaproponował pozytywne rozpatrzenie zgłoszonego wniosku. 

Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie członkom Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył zgłoszony wniosek. 

 

Od tej chwili w posiedzeniu Zarządu udział bierze trzech członków Zarządu. 

Prowadzenie Zarządu przejął Wicestarosta. 

 

 

 

Ad.21 

Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Rozwoju – Grzegorz Łysiak zapoznał członków 

Zarządu z projektem Aneksu Nr 2 do umowy z dnia 28 sierpnia 2012 roku w sprawie 

powierzenia realizacji zadania z zakresu wspierania rodziny i systemu pieczy zastępczej pod 

nazwą: „Prowadzenie placówki opiekuńczo-wychowawczej typu rodzinnego zapewniającej 

dziecku całodobową opiekę i wychowanie”, co przedstawia załącznik nr 20 do niniejszego 

protokołu.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zaproponował zatwierdzenie w/w aneksu. Zgłoszoną 

propozycję poddał pod głosowanie członkom Zarządu.   

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie zatwierdził Aneks Nr 2 do umowy z dnia 

28 sierpnia 2012 roku w sprawie powierzenia realizacji zadania z zakresu wspierania 

rodziny i systemu pieczy zastępczej pod nazwą: „Prowadzenie placówki opiekuńczo-

wychowawczej typu rodzinnego zapewniającej dziecku całodobową opiekę  

i wychowanie” w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 20 do niniejszego protokołu. 

 

Od tej chwili w posiedzeniu Zarządu udział bierze czterech członków Zarządu. 

Prowadzenie Zarządu przejął Starosta Białogardzki. 

 

 

 

Ad.22 

Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Rozwoju – Grzegorz Łysiak zapoznał członków 

Zarządu z treścią wniosku w sprawie zatwierdzenia proponowanych wysokości dofinansowań 

zawartych w wystąpieniach beneficjentów programu oraz umów w ramach realizacji przez 

Powiat Białogardzki na podstawie umowy nr AS/000010/16/D oraz aneksu nr 9 z dnia 14 

marca 2016 r. pilotażowego programu PFRON „Aktywny Samorząd”, co przestawia 

załącznik nr 21 do niniejszego protokołu.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zaproponował pozytywne rozpatrzenie zgłoszonego 

wniosku. Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie członkom Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył zgłoszony wniosek. 

 

 

 

Ad.23 

Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Rozwoju – Grzegorz Łysiak zapoznał członków 

Zarządu z projektami umów z beneficjentami Programu Aktywny Samorząd – Moduł II – 

pomoc w uzyskaniu wykształcenia na poziomie wyższym. 
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Poinformował, że ze środków PFRON w ramach w/w programu dofinansowanie otrzyma  

15 osób z którymi zostaną podpisane umowy – załączniki nr 22, 23, 24, 25, 26, 27, 28, 29, 

30, 31, 32, 33, 34, 35 i 36. 
Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zaproponował zatwierdzenie w/w umów 

dofinansowania. Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie członkom Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie zatwierdził umowy dofinansowania. 
 

 

 

Ad.24 

Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Turystyki i Promocji – Ewa Popławska zapoznała 

członków Zarządu z treścią projektu uchwały Zarządu Powiatu w Białogardzie  

zmieniającej uchwałę Nr 30/2016 z dnia 28 kwietnia 2016 roku w sprawie ustalenia 

wysokości kwoty stanowiącej 50% wysokości kwoty przewidzianej w części oświatowej 

subwencji ogólnej otrzymanej przez Powiat Białogardzki, wypłacanej na ucznia szkoły 

policealnej dla dorosłych kształcącego się w zawodzie medycznym w szkołach 

niepublicznych o uprawnieniach szkół publicznych w 2016 roku, co przedstawia załącznik  

nr 37 do niniejszego protokołu.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poddał pod głosowanie projekt uchwały Zarządu 

Powiatu w Białogardzie zmieniający uchwałę Nr 30/2016 z dnia 28 kwietnia 2016 roku  

w sprawie ustalenia wysokości kwoty stanowiącej 50% wysokości kwoty przewidzianej  

w części oświatowej subwencji ogólnej otrzymanej przez Powiat Białogardzki, wypłacanej  

na ucznia szkoły policealnej dla dorosłych kształcącego się w zawodzie medycznym  

w szkołach niepublicznych o uprawnieniach szkół publicznych w 2016 roku. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie przyjął Uchwałę Nr 32/2016 Zarządu 

Powiatu w Białogardzie zmieniającą uchwałę Nr 30/2016 z dnia 28 kwietnia 2016 roku  

w sprawie ustalenia wysokości kwoty stanowiącej 50% wysokości kwoty przewidzianej 

w części oświatowej subwencji ogólnej otrzymanej przez Powiat Białogardzki, 

wypłacanej na ucznia szkoły policealnej dla dorosłych kształcącego się w zawodzie 

medycznym w szkołach niepublicznych o uprawnieniach szkół publicznych w 2016 roku 

w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 38 do niniejszego protokołu. 

 

 

 

Ad.25 

Spraw różnych nie wniesiono. 

 

 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował o wyczerpaniu porządku obrad  

i zamknął posiedzenie Zarządu Powiatu w Białogardzie.  


